

أعزائي أعضاء مجتمع مدرسة البيان ثنائية اللغة ومدرسة البيان الدولية،

مرحبًا بكم في العام الدراسي 2018-2019

يسرني أن أعلن لكم أن الدكتور/ محمد الفارس سيتولى رئاسة مجلس إدارة شركة فوزك التعليمية. يتميز الدكتور محمد الفارس بالتزامه بدعم التعليم حيث شغل منصب وزير التربية والتعليم من ديسمبر 2016 حتى ديسمبر 2017، وكان قبل ذلك ناشطاً في مجال التعليم لأكثر من 20 عاماً، كما سبق له أن شغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة فوزك التعليمية. الدكتور محمد الفارس هو بروفيسور في الهندسة الميكانيكية في جامعة الكويت والأمين العام الأسبق لها، ويحظى الدكتور الفارس بمكانة كبيرة في مجتمعنا التعليمي لتفانيه في المجال التربوي.

تفخر شركة فوزك بمشاركة إنجازاتها معكم خلال 21 عاماً مثل مدرسة البيان ثنائية اللغة التي تأسست عام 1977 كأول مدرسة ثنائية اللغة في الكويت، ومدرسة البيان الدولية التي افتتحت باسم جديد ومبنى تم تجديده بالكامل في عام 2017. تتبنى شركة فوزك الحوكمة التعاونية مع أولياء الأمور وقادة المجتمع، ويسعدنا لا بل يشرفنا أن يكون الدكتور الفارس رئيساً لمجلس إدارتها بهدف مواصلة الريادة الأكاديمية في الكويت. نبارك للدكتور محمد الفارس منصبه كرئيس مجلس إدارة شركة فوزك التعليمية ونتمنى له التوفيق والسداد.



د. ياسمين الصالح
نائب رئيس مجلس الإدارة

Dear BBS and BIS Community,

Welcome to the 2018-19 academic year.

I am pleased to announce the new Chair of FAWSEC's Board of Directors Dr. Mohammad A. Al-Fares. His commitment to education is most recently known within Kuwait as he served as the Minister of Education from December 2016-December 2017. Before that, Dr. Al-Fares has been active in the field of education for more than 20 years. He served as the Vice Chairperson of our FAWSEC Board. Dr. Al-Fares is a Professor of Mechanical Engineering and former Secretary General at Kuwait University. He is well respected in our community for his commitment and dedication to educational excellence.

As FAWSEC enters its 21st year of educational excellence in Kuwait, we are proud of what we have accomplished: Al- Bayan Bilingual School, founded in 1977, is the first bilingual school in Kuwait and Al- Bayan International School opened with a new name and a fully restored campus in the Fall of 2017. FAWSEC fosters collaborative governance with parents and community leaders, we are pleased to have to Dr. Al- Fares serve as Chair and ensure that we continue to our long tradition of being a model of academic excellence in Kuwait.

Please help me welcome Dr. Mohammad Al-Fares to his new position. We are looking forward to his tenure as our leader.

Dr. Yasmine Al Saleh
Vice Chairperson